
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.08.2017  
 
I samband med RS 122/17 «Svar om spørsmålsregister i Hordaland fylkeskommune» opplyste Silje 
Hjemdal (Frp) at ho vil kome tilbake til problemstillinga i fylkestinget. 
 
I samband med RS 109/17 «Spørsmål i fylkesutvalet 23.05.17 – innfartsparkering» kommenterte Mona 
Røsvik Strømme (H) at det framleis er manko på parkeringsplassar i Åsane. 
 
I samband med RS 111/17 «Generalforsamlingar 2017 - eigarrepresentasjon frå Hordaland 
fylkeskommune» påpeikte Mona Røsvik Strømme (H) at det bør vere jamn fordeling av «posisjon» og 
«opposisjon» i generalforsamlingar. Fung. fylkesordførar svarte. 
 
I samband med RS 103/17 «Ferjesambandet Stord-Kvinnherad  - Svar på spørsmål i fylkesutvalet 22. juni 
2017» kommenterte Benthe Bondhus (Sp) at det framleis er nødvendig å ha merksemd på å rette opp 
infrastruktur. Fylkesdirektør samferdsel opplyste at det kjem sak til utval for miljø og samferdsel og 
fylkesutvalet i september. 
 
I samband med RS 124/17 «Brukarundersøking for Hordaland fylkeskommune – 2017» viste Anne Beth 
Njærheim (V) m.a. til at rådmennene i Sunnhordland var lite nøgde, og påpeikte at dette er eit viktig signal. 
 


